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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

英语口语职场篇 教育背景

Smith: May I help you?

Zhang Xue: Yes, I’ve come in apply for the position as head of claim department.

Smith: I’m Smith, the manager of Human Resources Department . May I ask your name?

Zhang Xue: My name is Zhang Xue.

Smith: Would you tell me what education background you have?

Zhang Xue: I graduated from Beijing College of Foreign Trade. My major was International Trade.

Smith: Do you have any experience in this field?

Zhang Xue: Yes, I have been working in Liushi Insurance Company for four years.

Smith: OK. Do you think you are proficient in both written and spoken English?

Zhang Xue: Yes.

Smith: OK. I will accept you for a three months-period of probation. Is this satisfactory?

Zhang Xue: Yes.

重点讲解：
Human Resources Department：人力资源部
史密斯： 要我帮忙吗?

张 雪： 是的，我是来应聘索赔部门主管一职的。
史密斯： 我是史密斯，人力资源部门主管。你叫什么名字?

张 雪： 我叫张雪。
史密斯： 你能告诉我你的教育背景吗?

张 雪： 我毕业于北京外贸学院，所学专业是国际贸易。
史密斯： 你在这方面有经验吗?

张 雪： 是的，我在刘氏保险公司工作了四年。
史密斯： 好的。你认为你在英语说和写两方面都很熟练吗?

张 雪： 是的。
史密斯： 好的。我们将有3个月的试用期，你满意吗?

张 雪： 是的。
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